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SLOVO STAROSTY  

Tak tady máme zase konec roku a s tím 

i druhé číslo našeho zpravodaje. V jarním 

vydání jsem Vám podával informace 

o zahájení staveb. V tomto čísle konečně 

můžu konstatovat ukončení některých 

z nich. 
 

Určitě Vám neuniklo ukončení cyklostezky. 

Práce se nám sice prodražily cca o 260 000 

Kč kvůli zpevnění podloží, ale to nemohl 

nikdo předpokládat, protože takové 

průzkumy se na cyklostezkách běžně 

nedělají. Na druhou stranu je potěšující, že 

se mně podařilo sehnat dotaci ve výši 

1 156 000 Kč, se kterou nebylo ze začátku 

počítáno. S finančním darem, který jsme 

dostali od Zbýšova, to nakonec nebylo tak 

finančně náročné, jak se zdálo. Celkové 

náklady na stavbu byly 3 023 397,73 Kč. 

Slavnostní otevření proběhlo 6. října 2016 

za účasti zbýšovského starosty pana 

Širokého, pana Ryšavého a pana radního 

JMK Mgr. Hoška. 

Jako první oficiální uživatelé cyklostezky 

byly děti z naší základní školy, které se po 

přestřižení pásky symbolicky po 

cyklostezce projely. Jsem velmi rád, že ji 

používá tolik lidí k bezpečné cestě do 

Zbýšova. 

Je však politováníhodné, že někomu vadí 

nové odpadkové koše. Vydržely pouze tři 

týdny.    
 

Další dokončenou stavbou je chodník ke 

škole. Tuto stavbu nám ke vší spokojenosti 

prováděla firma Dušan Hort.  Položili 

zámkovou dlažbu až ke vjezdu na dvůr ZŠ 

a tím jsme zrušili nepohodlné schody na 

konci chodníku. 

 Aby byla rekonstrukce kompletní, tak nové 

zábradlí nám vyrobila firma Mukov. 
 

V pořadí třetí dokončenou stavbou je nový 

chodník od školy na konec obce. 

Tuto stavbu prováděla firma Ryšavý. 

I přesto, že to někdy zaskřípalo, podařilo se 

dílo zdárně ukončit. Mimo chodníku jsme 

museli v horní části vyměnit i část 

kanalizace. Kolaudace chodníku byla 8. 12. 

2016. Je velká škoda, že SÚS nestihla 

doasfaltovat silnici, jak slíbili. Tuto část 

dodělají na jaře na vlastní náklady. 
 

Čtvrtou dokončenou stavbou je propojení 

vodovodu s vodojemem, k čemuž při 

stavbě Zálesí nedošlo. Tuto stavbu 

prováděla firma Dušan Hort. 
 

Máme také několik rozpracovaných akcí. 

2. etapa rekonstrukce NN, VO, TKR 

a rozhlasu, které budou dokončeny až příští 

rok, protože se musí tyto práce provádět 

současně. S rekonstrukcí rozhlasu začala 

firma Bártek 7. 12. 2016 a bude dokončena 

s ukončením rekonstrukce VO. Současně 

také připravujeme nový územní plán obce, 

který by měl být dokončen v červenci 

příštího roku. 

 

ČOV 

Příští rok bude rokem přípravným. Musíme 

připravit projektovou dokumentaci, kterou 

nám dělá včetně všech dalších povolení 
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a rozhodnutí projekční kancelář Ing. 

Stupka. V příštím roce se musím zároveň 

snažit o získání dotací, bez nichž by nebyla 

v současné době stavba reálná.   

Pokud půjde vše podle plánu, tak bych chtěl 

začít stavět na jaře 2018. 
 

Bezpečnost 

Jak jsem informoval již dříve, vzniká 

regionální policie. Potýkají se stále s malým 

počtem strážníků, ale od března příštího 

roku by měl být zahájen provoz služebny. 

Doufám, že nám to pomůže. 

 

Do tohoto odstavce musím zařadit 

i „BLUDNÉ PROUDY“, které nám dělají 

starosti.  Mám domluveno s firmou JEKU 

měření, které snad odhalí příčinu, abychom 

se mohli snažit o odstranění.   

Do té doby Vás všechny žádám o maximální 

obezřetnost.  Možnou ochranou je 

uzemnění všech kovových přívodů plynu, 

vody a v neposlední řadě i topení. 

V případě, že zjistíte něco podezřelého, 

tak okamžitě vyhledejte pomoc 

patřičného servisu.  

Na fotce dole je vidět, co dovedou bludné 

proudy. 
 
 

Je krásné, jak uvidíte v další části 

zpravodaje, že nám vzniklo nové sdružení 

a to včelaři.  Včelky, jak všichni víte jsou 

velmi potřebné, a proto bych chtěl těmto 

lidem poděkovat za záchranu včelařství 

v Zakřanech a popřát jim hodně úspěchů.  

 

Máme před sebou konec roku, a proto bych 

Vám chtěl do toho následujícího popřát 

hodně zdraví, štěstí, rodinné pohody 

a spoustu krásných dnů. 
 

Milan Veverka, starosta 
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SCHVÁLENÝ ROZPOČET OBCE NA ROK 2017 

Paragraf Příjmy Částka 

0000 / 1111 Daň z příjmu FO ze závislé činnosti 1 400 000 Kč 

0000 / 1112 Daň z příjmu FO ze samostatné výdělečné činnosti 90 000 Kč 

0000 / 1113 Daň z příjmu FO z kapitálových výnosů 150 000 Kč 

0000 / 1121 Daň z příjmu právnických osob 1 600 000 Kč 

0000 / 1122 DPPO 17 000 Kč 

0000 / 1211 Daň z přidané hodnoty 2 800 000 Kč 

0000 / 1334 Odnětí půdy 13 000 Kč 

0000 / 1340 Poplatky za likvidaci odpadků 355 000 Kč 

0000 / 1341 Poplatky za psa 16 000 Kč 

0000 / 1343 Užívání veřejných prostranství 500 Kč 

0000 / 1351 Odvod z loterií a podobných her 28 000 Kč 

0000 / 1361 Správní poplatky - ověřování 5 000 Kč 

0000 / 1511 Daň z nemovitosti 450 000 Kč 

0000 / 4112 Neinvestiční dotace ze státního rozpočtu 141 300 Kč 

1031 Les - prodej dřeva 100 000 Kč 

2219 Pozemní komunikace - prodej dlažby 12 000 Kč 

2321 Čistírna odpadních vod - poplatky 220 000 Kč 

2412 Kabelová televize - poplatky 80 000 Kč 

3314 Knihovna - půjčovné 1 000 Kč 

3341 Místní rozhlas a TKR přípojky 1 000 Kč 

3412 Tělocvična a kurt - nájem 15 000 Kč 

3632 Hřbitov, hrobová místa - nájem 1 000 Kč 

3723 třídění obalů 52 000 Kč 

6171 Vnitřní správa 310 000 Kč 

      

      

      

  Celkem 7 857 800 Kč 

      

 



6 
 

 

Paragraf Výdaje Částka 

1031 Lesní hospodářství 20 000 Kč 

2212 Silnice + IDOS 186 000 Kč 

2219 Ostatní záležitosti územ. Kom. - chodníky 300 000 Kč 

2321 Čistírna odpadních vod 500 000 Kč 

      

2412 Kabelová televize 300 000 Kč 

3119 Provozní zálohy - MŠ + ZŠ 900 000 Kč 

3314 Knihovna 32 000 Kč 

3319 Kultura 150 000 Kč 

3326 Kostel 3 000 Kč 

3341 OSA 9 000 Kč 

3349 Sdělovací prostředky - zpravodaj 8 000 Kč 

3399 Sbor pro občanské záležitosti 52 000 Kč 

3412 Sportovní zařízení v majetku obce - tělocvična, kurt 72 000 Kč 

3419 Ostatní tělovýchovná činnost 269 000 Kč 

3429 Ostatní zájmová a rekreační činnost -  42 000 Kč 

3631 Veřejné osvětlení 1 932 800 Kč 

3632 Hřbitov 6 000 Kč 

3721 Nebezpečné odpady 3 000 Kč 

3722 Nakládání s odpady SKO 390 000 Kč 

3723 Ekodvůr 160 000 Kč 

3745 Veřejná zeleň 330 000 Kč 

5212 ochrana obyvatelstva 1 000 Kč 

5512 Požární ochrana 115 000 Kč 

6112 Zastupitelstvo 674 000 Kč 

6171 Místní správa 1 363 000 Kč 

6310 Finanční operace 40 000 Kč 

  celkem 7 857 800 Kč 
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA  

Vážení občané, 

v tomto článku bych Vás chtěla nejprve seznámit s tím, co se nám v loňském školním roce 

2015/2016 podařilo vybudovat v Základní škole Zakřany. 

Nejprve jsme pokračovali v malování. Na bílo byly 

natřeny všechny dveře a v době hlavních prázdnin 

jsme vymalovali WC dívek, chlapců, personálu, výdejnu 

stravy a 2 největší třídy školy. Také byla opravena, natřena a 

oplechována zídka u školy, natřen plot s vraty a postaven 

nový plot kolem školní zahrady, za který moc děkujeme. Na 

konci hlavních prázdnin byla ještě vyměněna světla na hlavní 

chodbě za lépe svítící zářivky. 

A nyní k začátku letošního školního roku. 

1. září 2016 nastoupilo do naší školy celkem 49 žáků. 11 nových prvňáčků – 1 ze Zbýšova, 

4 ze Zakřany a 6 z Lukovan, 7 druháků, 9 třeťáků, 12 čtvrťáků a 10 páťáků.  

V rámci celého školního roku nabízíme našim žákům individuální přístup, kroužky- 

volnočasové aktivity pro děti, plavecký výcvik, školu v přírodě, řadu exkurzí, výletů, 

divadelní, hudební představení, práci s žáky se speciálními vzdělávacími potřebami, řadu 

projektů v rámci výuky formou projektových dnů nebo výtvarných dílen, vítání jara, 

čarodějnický rej, besídky školy (vánoční, ke Dni matek), slavnostní rozsvěcování vánočního 

stromu, pasování prvňáčků na čtenáře, výukové programy SVČ Ivančice, mimoškolní akce 

pro veřejnost, pořádané školou: Putování s Broučky, Vánoční jarmark, Maškarní karneval, 

Velikonoční výstava s jarmarkem, Pohádkový les. 

Podporujeme u žáků práci na počítačích a interaktivních tabulích, vedeme je 

k samostatnosti, zodpovědnosti a sebepoznání a propagujeme domácí, rodinné a bezpečné 

prostředí. 

V letošním školním roce máme na škole 6 kroužků. V pondělí SLUNÍČKO PRO PŘEDŠKOLÁKY 

a HUDEBNĚ-POHYBOVÝ kroužek, v úterý SPORTOVNÍ kroužek, ve středu a ve čtvrtek 

ANGLIČTINA HROU I a II a v pátek VÝTVARNÝ kroužek. 

Na závěr bych Vám chtěla jménem celé školy popřát krásné a hlavně klidné svátky vánoční, 

hodně rodinné pohody, zdraví a štěstí do nového roku 2017. 

Mgr. Renata Procházková, ředitelka školy 
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ŠKOLA  

Naše škola je sice malá, ale máme k sobě blíž a můžeme lépe poznat jeden druhého. Ve 

škole je 5 ročníků a tři třídy. Máme hodné paní učitelky i paní ředitelku. Ve větších školách 

je každý ročník v jedné třídě, ale v naší škole jsou dva ročníky v jedné třídě. Aby jsme se ve 

škole cítili lépe, paní učitelky pro nás plánují různé projektové dny a divadla. Na konci 

školního roku jezdíme taky na školu v přírodě, kde se učíme a zároveň hrajeme hry. A abych 

nezapomněla, na konci roku máme také rozlučkový táborák a spíme ve škole (táborák máme 

i na začátku roku). Ve škole se konají i různé kroužky např.: kroužek anglický a hudebně 

pohybový. Také jednou za měsíc k nám do školy jezdí anglický rodilý mluvčí. Jak už asi víte, 

přestoupit do jiné školy je strašné, tak si představte, že byste museli z malé školy, kde jsou 

na vás hodní, přestoupit na jinou, větší (tak zvaně ANONYMNÍ) školu. A přesně tohle se stává 

každý rok páťákům. 

Barča Sachsová 5. ročník  

 

MATEŘSKÁ ŠKOLA  

Milí spoluobčané, 

jsem ráda, že se zde opět můžeme setkat 

v nejkrásnějším čase v roce. V čase příprav 

a těšení se na Vánoce, čase adventu, čekání, 

radosti a zamyšlení se. My s dětmi 

v mateřské škole prožíváme kouzelný čas 

Vánoc velmi intenzivně. 

Ve třídě máme adventní kalendář 

s 24 okýnky s úkoly, které každý den s dětmi 

plníme. Při otevření posledního okýnka děti 

ví, že Štědrý den je přede dveřmi. Již dříve, 

5. prosince, k nám přijde Mikuláš s andělem 

a čertem. Na začátku adventu už pilně 

nacvičujeme program na vánoční besídku 

pro rodiče, ale také chceme potěšit naše 

seniory na jejich vánočním posezení. 

Dárečky nadělí dětem Ježíšek v den besídky 

dopoledne. Je to vždy okamžik jedinečný, 

když zazvoní zvoneček, rozsvítí se světla na 

vánočním stromečku a rozzáří se oči dětí. 

Čas předvánoční, vánoční i začátek nového 

roku je spjat se spoustou lidových pranostik, 

říkadel a písní. Snažíme se je ve školce 

dětem připomínat a mnohé se také učíme. 

Dostala se mi do rukou kniha Hrajeme si 

u maminky od spisovatelky Jiřiny Rákosní-

kové, kde autorka sepsala mnoho lidových 

říkadel, popěvků, dětských her a rozpoči-
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tadel. Některá z nich bych Vám ráda touto 

cestou připomněla.  

30. listopad - svátek sv. Ondřeje, patrona 

nevěst, rybářů a řezníků 

Bude zima, bude mráz - doba adventní 

Ondřeju, Ondřeju, já stromem chvěju, 

abych se dozvěděla, kam se dostanu. 

Ondřej mosty staví, Jiří je odplaví. 

Kateřina poskakuje, Ondřej už to zakazuje. 

4. prosinec - svátek sv. Barbory 

Svatá Barborka vyhání dřevo ze dvorka. 

Řekla Barka Kačce, dost už bylo tance. 

Po svaté Baruši střez nos i uši. 

Vletěl pták na bodlák,  

z bodláku na hrušku, 

roztrh tam podušku. 

Sedlák se selkou běží, chtějí sbírat peří. 

6. prosinec - svátek sv. Mikuláše 

Na svatého Mikuláše už je zima celá naše. 

Sláva buď Bohu našemu i Mikulášovi 

svatému, i také svaté Barborce, ať nám 

naklade v komůrce. 

13. prosinec - svátek sv. Lucie 

Svatá Lucie noci upije, ale dne nepřidá. 

Doba vánoční 

Na Vánoce dlúhý noce,  

příde zima větrnice, huhuhu, zima už je tu. 

Při Vánoci dlouhé noci, dlouho můžem spát, 

není slyšet vlaštoviček, jen vítr foukat. 

Zafoukej větříčku z Dunaje,  

ať ta zima brzy roztaje,  

ať zas můžem své ovečky na občině pást. 

 

Štědrej večer nastal, koledy přichystal, 

panimámo vstaňte, koledy nám dejte. 

Panimáma vstala, koledy nám dala. 

Běží malej zajíček, hledá, kde je Ježíšek. 

Narodil se Ježíšek, koupíme mu kožíšek. 

Pěkně dlouhý chlupatý, aby mu byl na paty. 

Já su malá panenka, nesu vám novinku, 

přiběhla jsem z Betléma, nyní malou chvilku. 

Stal se tam div veliký, že Panna Maria, 

překrásné Jezulátko na ten svět zrodila. 

Bukú, bukú, bukú, otevřete ruku, 

koledy nám dejte, nic se nám nesmějte. 

hou, hou, halelujá. 

Já jdu pro koledu, nesu si pytel, 

kdo mi ho dá plný, bude můj přítel. 

Kdo mi ho dá půl, vezmu na něj hůl. 

Kdo mi nedá nic, nepřijdu tam víc. 

Skočím za ním do světnice, 

rozbiju mu všechny hrnce a uteču pryč. 

Nový rok 

Na Nový rok o slepičí krok,   

na Tři krále o skok dále. 

Šel jest Honza kolem lesa,  

uviděl tam Herodesa, 

Herodes byl ukrutný,  

strčil Honzu do putny. 

Fanfr, fanfr, fanfrnoch,  

nastává nám Nový rok, 

Nový rok nám nastává,  

koledy se nandává, hou, hou, halelujá. 

Den přeslavný jest k nám přišel,  

v němž má býti každý vesel, 

radujme se, veselme se,  

v tomto novém roce. 
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2. únor - Hromnice 

Na Hromnice o hodinu více. 

Na Hromnice musí skřivan vrznout,  

i kdyby měl zmrznout. 

Únor bílý, pole sílí. 

3. únor - svátek sv. Blažeje, patrona majitelů 

větrných mlýnů a hráčů na dechové 

nástroje. 

Na svatého Blažeje slunce ještě nehřeje,  

na svatého Blažeje kamének se ohřeje. 

Padá snížek na louky, má kožíšek bělounký, 

ten kožíšek teplý je, celou zemi přikryje. 

24. únor - svátek sv. Matěje, patrona tesařů. 

Svatý Matěj ledy láme, nemá-li je, nadělá je. 

Svatý Matěj - dobrý Matěj. 

Na svatého Matěje, pije skřivan z koleje. 

 

A na závěr cituji slova autorky:  

„Kéž bych alespoň někomu pomohla ukázat 

cestu zpátky ke kořenům, zpátky do onoho 

ráje domova, kde se dítě cítí bezpečně, kam 

se vrací celý život, byť i jen ve vzpomín-

kách.“ 

 

Přeji Vám všem požehnané Vánoce a hodně 

zdraví a spokojenosti v novém roce. 

                                                                              

Gabriela Klušáková - učitelka MŠ 

 

S O K O L   Z A K Ř A N Y   

Fotbalisté Zakřan se probojovali do další, v řadě už 3. sezóny v Okresní soutěži a po 

aktuálně odehrané podzimní části by bylo vhodné Vám, našim fanouškům, ale i ostatním 

čtenářům, připomenout co se v tomto fotbalovém půlroce odehrálo, ať už na hřišti či mimo 

něj a co nás čeká dál. 

Pokud jde o A mužstvo Sokola myslím, že můžeme s čistým svědomím uznat, že 

výsledky byly celkově solidní. Tak jako dokázal 1. celek nečekaně a v některých zápasech až 

zbytečně prohrát, dokázali hráči v některých utkáních porazit silné soupeře a dokázat tak, 

že v Okresním přeboru nejsou jen tak náhodou. Nadále je tak tým pod vedením trenéra 

Petra Šrámka s asistencí Martina Dobšíka a čeká nás do začátku jarní části opravdu hodně 

práce. Pro všechny fanoušky jsou samozřejmě konkrétní výsledky k nahlédnutí na 

internetových stránkách Sokola. V následujících měsících čeká všechny hráče Zakřan tvrdá 

každotýdenní práce na fyzické i technické kondici, která bude zakončena na únorovém 

soustředění, aby tak mohli všichni hráči jak A tak i B mužstva nastoupit v plné síle do druhé 

poloviny sezóny. 

Dovolte mi Vás ještě seznámit s drobnými změnami, které se odehráli mimo hřiště, 

a to například aktuální přestupy, kdy Sokol Zakřany opouští Marek Nekuža, kterému 

samozřejmě přejeme hodně fotbalového štěstí. Stejně tak jsou ale v jednání i přestupy 
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hráčů do týmu Zakřan, které se budou v následujících týdnech řešit, aby bylo mužstvo 

připraveno na jarní zápasy. 

Vážení fanoušci, čtenáři a přátelé fotbalu v Zakřanech. Jelikož se nám blíží každoroční 

vánoční svátky a následně příprava na oslavu nového roku, dovolte mi Vám všem popřát za 

Sokol Zakřany příjemné prožití vánočních svátků a zároveň nejenom Vám, ale i naší obci, 

sponzorům klubu, a všem příznivcům fotbalu, poděkovat za přízeň a podporu v celém 

uplynulém roce a budeme se těšit společně s Vámi na další fotbalový rok. 

                                                                                                       Jakub Bazal 

Tabulka A týmu 

 Klub Z V R P S B P+ P- 

1. Zbraslav 13 10 2 1 41:10 32 0 0 

2. Veverská Bítýška 13 9 2 2 45:14 29 0 0 

3. Ořechov 13 8 2 3 29:19 26 0 0 

4. Želešice 13 7 3 3 41:29 24 0 0 

5. Říčany 13 7 2 4 36:21 23 0 0 

6. Popůvky 13 5 3 5 26:36 18 0 0 

7. Modřice 13 5 2 6 21:25 17 0 0 

8. Střelice 13 4 5 4 26:31 17 0 0 

9. Zakřany 13 4 3 6 28:30 15 0 0 

10. Ivančice B 13 3 4 6 27:35 13 0 0 

11. Měnín 13 3 4 6 24:32 13 0 0 

12. Ochoz 13 3 3 7 17:34 12 0 0 

13. Moutnice 13 3 0 10 21:42 9 0 0 

14. Blučina 13 1 3 9 23:47 6 0 0 

 
Tabulka B týmu 

 Klub Z V R P S B P+ P- 

1. Zbraslav B 10 8 2 0 29:8 26 0 0 

2. Veverská Bítýška B 10 8 0 2 33:11 24 0 0 

3. Říčany B 10 7 0 3 28:18 21 0 0 

4. Babice u Rosic 10 6 1 3 39:16 19 0 0 

5. Veverské Knínice 10 5 1 4 22:16 16 0 0 

6. Chudčice 10 5 0 5 21:29 15 0 0 

7. Lukovany 10 4 1 5 25:26 13 0 0 

8. Moravské Knínice 10 3 1 6 20:41 10 0 0 

9. Příbram 10 2 2 6 15:27 8 0 0 

10. Zakřany B 10 1 2 7 14:34 5 0 0 

11. Domašov - Říčky 10 1 0 9 14:34 3 0 0 
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FLORBAL V ZAKŘANECH  

Končí další florbalová sezóna v tělocvičně v Zakřanech. Tento sport, jak jistě víte, je dosti 

mladý, ale i my v obci se můžeme pochlubit vznikem už v roce 2004.  

Je pravda, že se hráčský kádr za tu dobu dosti pozměnil, ale požitek z této krásné hry 

zůstává dále. Hráči ze Zakřan byli doplněni florbalisty z Ketkovic, Sudic, či Zbýšova. Je krásné 

změřit síly s jinými oddíly a zjistit, že to naše hraní není až tak špatné. Důkazem jsou zápasy 

s družstvy Pohořelic, Velké Bíteše, Zbýšova, kteří hrají pravidelnou organizovanou soutěž. 

I zde je třeba poděkovat všem hráčům (i bývalým) za reprezentaci a sponzorům za podporu.  

 

KLUB MAŽORETEK ZAKŘANY  

Vážení spoluobčané, 

je tu pohodový čas vánoční, konec roku 2016 se nám kvapem blíží, proto mi dovolte 

v těchto řádcích zavzpomínat nad dosaženými výsledky již loňské sezóny a obeznámit vás, 

co chystáme do sezóny již nové, do sezóny 2017. 

Vraťme se tedy na konec srpna, kdy se konalo MS v mažoretkovém sportu v Praze v hale 

Královka. Hodiny tréninků, potu, mnohdy i beznaděje byly opět odměněny možností 

startovat na tomto prestižním mistrovství světa. Letos se do Prahy probojovalo 6 našich 

sóloformací. Duo Adéla Kolářová/Dana Planková získalo titul I. vicemistryně světa. 

Juniorkám, sólu Kateřině Malinkové a sólu Adéle Kolářové utekly medaile opravdu o kousek, 

všechny formace byly bramborové. Obrovský úspěch a obdiv patří našim rodičům, kteří se 
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hned prvním rokem probojovali na MS, kde získali překrásné stříbro. My trenérky všem 

našim svěřencům děkujeme, jsme na vás hrdé. Málokdo si uvědomuje, kolik dřiny, volného 

času a v neposlední řadě i finančních prostředků, tento sport vyžaduje. Touto cestou Klub 

mažoretek Zakřany děkuje především OBCI ZAKŘANY, která finančně naši cestu na MS 

podpořila. 

My už se připravujeme na novou soutěžní sezónu 2017. Soutěžní sestavy se pomalu 

rýsují, hudba je zmixovaná, kostýmy vymyšlené. Doufáme, že vás nezklameme.  

3. března 2017 se na Vás budeme těšit již na VII. REPREZENTAČNÍM PLESE v Hornickém 

domě ve Zbýšově, kde předvedeme všechny soutěžní choreografie. 

Všem spoluobčanům přejeme příjemné prožití svátků Vánočních a do nového roku 2017 

především zdraví a pohodu. 

 

V O L E J B A L I S T É  SLAVÍ DVACET LET  

V roce 1996 byl odehrán první volejbalový zápas. Letos je tomu dvacet let, kdy se parta 

hráčů schází každý čtvrtek k volejbalovým zápasům. Za tuto dobu se v klubu vystřídalo přes 

sedmdesát lidí, kteří naši obec v průběhu let reprezentovali na turnajích na Zastávce a ve 

Střelicích. Všichni tito lidé si zaslouží poděkování, stejně tak i všichni sponzoři v čele s OÚ. 
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OHLÉDNUTÍ ZA LETOŠNÍ SEZONOU NA DRAČÍCH LODÍCH   

Letošní sezona byla pro náš tým zatím ta nejdelší a nejúspěšnější. Zúčastnili jsme se 

devíti různých závodů a objeli celou Moravu. Sezona byla otevřena v zimě brněnským 

halovým pohárem v přetlačování na Lužáneckém bazénu, v kterém jsme všechny soupeře 

překvapily. To že nám tento typ závodu jde, jsme potvrdily i v druhém kole v Praze. Jelikož 

se sčítali body z obou závodů, vybojovali jsem si celkově první místo, stali jsme se Mistry 

České republiky v halovém poháru.   

Na jaře byl rozběhnut projekt založení sportovního spolku a výroba nových dresů. Obě 

dvě akce se nám podařily. Jsme tudíž oficiálně vedeni jako Draci zdravé výživy z.s. A kdo nás 

někde viděl, máme krásné nové tyrkysové dresy. Jelikož nám na dresy finančně přispěly 

obce Zbýšov a Zakřany, kromě našeho vlastního znaku hrdě nosíme i znaky obou obcí. Nákup 

třiceti dresů ze sportovních rychleschnoucích materiálů nebyla levná záležitost. 

 

Po našich zimních úspěších v přetlačování nás organizátoři chtěli pro tuto sezonu 

přeřadit z kategorie FUN do nejvyšší kategorie SPORT. Oproti kategorii FUN, kde se buď 

netrénuje nebo se trénuje jednou týdně, v kategorii SPORT nejsou výjimky, které trénují 

i 3krát týdně. S těmito borci se zatím srovnáváme velice těžko, ať už výkonově či zázemím a 

finančním rozpočtem. Nakonec nás na náš nátlak až na pár výjimek nechali v kategorii FUN.  

Dubnovým závodem v Brně na řece Svratce na malých dračích lodích jsme oficiálně 

zahájili venkovní sezónu a vyjeli si krásné 3. místo.  

V červnu jsme pokračovali velkými Brněnskými závody na Brněnské přehradě, kde jsme 

v kategorii FUN dominovali na 200 metrovém sprintu a závody vyhráli. Pro mě osobně to 
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byl náš největší úspěch, a to nejenom letošní sezóny. Na těchto závodech jsme potvrdily, že 

sprint nám jde a pořadatelé závodů rozjeli nové kolo přemlouvání zařadit nás do vyšší 

soutěžní kategorie. 

Na závodech v Jedovnicích nám chybělo pověstné štěstíčko, kdy jsme se o dvě setiny 

sekundy nedostali do velkého finále. Závody v Jedovnicích se zde konaly poprvé, byly jsme 

překvapeni výbornou organizací i zázemím, které tu okolo jejich vodní nádrže mají. Je to 

docela pěkná lokalita na jednodenní výlet.  

Největší závody v ČR na Pavlově, kde se utkává přes 60 posádek, se nám výsledkově 

oproti předchozím závodům moc nepodařil. Organizátoři nás zařadily do kategorie HOBBY, 

kterou sloučily i s profíky z kategorie SPORT. Ostudu jsme neudělali, ale ani nepřekvapili. 

Troufnu si říci, že největší závody severní Moravy a Slezska byly letos na Slezské Hartě 

v Jeseníkách. Tyto závody jsou čistě v kategorii FUN a provázela je úžasná atmosféra, kterou 

tvoří místní, pro které je tento závod obrovskou společenskou a kulturní událostí. Je dosti 

pravděpodobné, že příští rok se na tento závod bude stát fronta. Z těchto závodů jsme 

přivezli 2. místo na 200 sprint a 1. místo v závodě na 1 km.  

Na plumlovských závo-

dech nedaleko Přerova, pod 

dominantou Plumlovského 

zámku, jsme byli vůbec 

poprvé. Odvezli jsme si 

2. místo v kategorii FUN na 

200 metrů a opět jsme si 

zkusili i malé dračí lodě, 

v kterých závodí pouze 

10 pádlujících. 

Sezónu jsme zakončili 

v říjnu brněnským Prestige 

cupem. Zde nebyl náš cíl 

zvítězit, ale zúčastnit se. 

Tohoto závodu se účastní 

Moravská smetánka hlavně týmu z kategorie SPORT. Letos, stejně jako loni jsme skončili na 

této pro nás extrémně dlouhé trati (měří 2,6 km) předposlední. Oproti loňsku jsme však 

dojeli o 2 minuty dříve v čase 13:31. Rozdíl na tři posádky před námi byl minimální.  

Jelikož bylo potřeba se s nabitou a úspěšnou sezonou nějak důstojně rozloučit, 

uspořádali jsme zakončenou v Hornickém domě ve Zbýšově. Za přístup a výborné pohoštění 

děkujeme Daliboru Chatrnému. Většina z nás se shodla, že nikde v okolí nemají lepší pečená 

kolena. 
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Jelikož byla sezona opravdu dlouhá a nabitá, protočilo se v našem týmu cca 

45 závodníků. Letošní tvrdé jádro: David Nešpor, Kristýna Nešporová, Jiří Nešpor, Marek 

Tušla, Monika Tušlová, David Zoblivý, Lukáš Patra, Veronika Hrušková, Jindřich Hruška, 

Martin Hruška, Martin Procházka, Pavel Procházka, Ondřej Kožíšek, Katka Trčková, Jan 

Drápal, Peter Koráb, Jan Handlíř, Adéla Handlířová, Vendula Široká, Ivo Šauer, Jiří Dvořák, 

Soňa Tischlerová, Jiří Tischler, Pavel Horváth, Patrik Všetečka, Šárka Koníčková, Martin 

Valoušek, Michal Kaněra, Šimon Patra a další.  

 

Děkujeme za podporu všem našim sponzorům, konkrétně: město Zbýšov, obec Zakřany, 

Hornický dům Zbýšov, Progres Steel Hradec Králové a vlastně i všem závodníkům, jelikož si 

velkou část nákladů hradili sami.  

Doufám, že i příští sezóna bude stejně úspěšná jako ta letošní a pokud byste měli zájem 

přidat se k nám, tak neváhejte, na jaře opět vyplujeme. Požadavky máme jednoduché: 

dobrou náladu a sportovního ducha.  

Nalézt nás můžete na našem facebooku: Dračí lodě-Zdravá Výživa, nebo na webu 

http://dracilodezdravavyziva.webnode.cz/ 

Jindřich Hruška 
 

http://dracilodezdravavyziva.webnode.cz/
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V Č E L A Ř I   Z A K Ř A N Y  

Včelařství je jedním z nejstarších oborů lidské činnosti. Díky včelám se nejen zvyšuje 

produkce ovocných stromů až o 2/3, ale také využití včelích produktů je maximální, ať už 

v domácnosti nebo v lékařství. 

V naší obci byl dlouhé roky jediným aktivním včelařem pan Kožíšek, který umí poradit, 

díky svým zkušenostem, v každé situaci. V loňském a letošním roce včelařů výrazně přibylo 

na 6 včelařů s celkovým počtem 30 včelstev. Toto množství již spolehlivě zajistí opylování 

ovocných stromů a květin v celé obci a okolí. Ať to budou včely pana Zedníčka na 

„Rovinách“, či pana Romana a pana Kindlera na „Křibech“, nebo pana Kožíška ve středu obce 

a pana Paláta či Sachsů v „Zálesí“. Nyní už máme včely zazimovány a přes celou zimu se 

budeme připravovat na novou včelařskou sezónu. Odpočívat však nebudeme, protože je 

nutné včelám nachystat nové rámky na příští rok a také je pravidelně kontrolovat a léčit 

podle nařízení Českého svazu včelařů. 

Včela jako taková…. 

… je nejmenší a nejpilnější domácí tvor, ale také jeden z nejužitečnějších. Včely 

a medonosné květiny se vyvinuly společně a navzájem se přizpůsobily. Rostliny by se 

nemohly rozmnožovat bez včel, které přenášejí pyl z prašníků na blizny ostatních květů, a 

včely by zase nemohly žít a množit se bez potravy, kterou jim květy poskytují. Pyl rostlin 

roznášejí z květu na květ i čmeláci, motýli, vosy, včely samotářky, mouchy, brouci… Ale na 

včelách leží přes 80 % opylovací práce. Na světě opylují přibližně 170 000 druhů rostlin, část 

z nich pak výhradně ony. Včelí výkonnost je obdivována právem. Jedna včela může za den 

navštívit až 30 000 květů, jedno včelstvo je schopno jich za jediný den opylit miliony! V kraji, 

kde se včely pohybují, nezůstane žádný květ „na ocet“. Včelky pátračky hledají stále nové 

zdroje potravy. Jejich polohu sdělí v úlu dělnicím–létavkám, které potravu sbírají. 

Je úžasné, že spolu dokáže dokonale spolupracovat až 50 000 včel, aniž by je někdo řídil. 

Za Zakřanské včelaře Eva Sachsová (důvěrník ČSV pro obec Zakřany) 

  

http://www.ireceptar.cz/zahrada/okrasna-zahrada/dobraci-cmelaci-na-zahrade-vysadte-jim-kvetiny-postavte-ulek/
http://www.ireceptar.cz/zvirata/zahrada-plna-motylu/
http://www.ireceptar.cz/zahrada/uzitkova-zahrada/bez-vcel-neni-urody-opyluji-vcely-medonosne-i-samotarky/
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H A S I Č I  

Dovolte mi, abych vás v krátkosti informoval o činnosti Hasičského Sboru v roce 2016. 

Letošní rok začali místní hasiči výroční schůzí. Na ní nás trošku trápí účast, respektive 

neúčast téměř poloviny členů. Proto bych i pomocí tohoto shrnutí činnosti hasičů 

v Zakřanech na ně chtěl apelovat a vyzvat je k účasti na příští výroční schůzi, která se bude 

konat 14. ledna 2017 v 15:00 hodin v prostorech sálu obecního úřadu. 

23. ledna jsme pořádali tradiční ples, který se z jistých důvodů poprvé konal v restauraci 

Sokolovna. 

V březnu jsme přispěli při kácení stromů v zahradě místní školy. Již tradičně jako 

v posledních letech v jarních měsících vyjížděli hasiči k požáru trávy v zahradě místního 

občana. Po uhašení byli upozorněni na uvízlou srnku v oploceném prostoru, zde provedli její 

vyhnání do přilehlého lesa. 

Na jaře také začíná pro hasiče soutěžní sezona, na kterou se všichni těší, včetně nových 

dětí, které přibyli tento rok do družstva mladých hasičů. Po náboru v místní škole jsme byli 

schopni sestavit 2 družstva, která si své síly na těchto soutěžích poměřila. V Újezdě u Rosic 

23.dubna skončilo družstvo mladších žáků na krásném 6. místě a zajistilo si postup do 

dalšího kola. Družstvo starších, složené převážně z nováčků, ve velké konkurenci skončilo na 

10. místě bohužel bez postupu. I přes velkou konkurenci však neskončili poslední a zaslouží 

si obdiv za odvahu, protože toto družstvo absolvovalo pouze jeden jediný trénink týden před 

soutěží. Následující den proběhla soutěž mužů, kde i přes nepřízeň počasí (občas sněžilo 

a byly tak 4°C nad nulou) Zakřaňáci ve velké konkurenci dalších 16ti družstev dosáhli na 

krásné 7. místo a postoupili do dalšího kola. V dubnu se také muži zúčastnili Memoriálu 

Josefa Pavlíčka v Říčanech. Zde se jednalo o místní netradiční soutěž, kde se například 

přenášela „zraněná osoba“ v hasičských skládacích nosítkách. 

Jako již tradičně proběhl na jaře sběr železného odpadu v obci. Tento ulehčuje převážně 

starším spoluobčanům, protože ti mladší a mobilnější vozí kovový odpad do Barka. Nebýt 

toho, že pan Karel Večeřa místním hasičům dlouhodobě zapůjčil do užívání traktor a pan 

Skokan na sběr železa vlečku tak by hasiči skončily v záporném stavu, protože jsme si 

doposud pronajímali traktor, vlečku a řidiče z firmy AZOS. 

V květnu proběhla druhá kola postupových soutěží v Březině u Tišnova, kde mladší žáci 

dosáhli na páté místo a vybojovali si postup. Následující den proběhla soutěž mužů, na které 

naši muži překvapili s celkovým čtvrtým místem a postoupili také do dalšího kola, které se 

koná na stadionu VUT v Brně. Tady mladší žáci po soutěži jednotlivců, štafetách 4x60 metrů 

a požárním útoku dosáhli na 10 místo ze 17 družstev. Opět následující den probíhala soutěž 

mužů, kde jsme nepohrdli 7mým místem ze 13. 
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V červnu se uspořádala tradiční „Letní noc“. O prázdninách se 3 děti zúčastnily 

hasičského tábora pořádaného Moravskou Hasičskou Jednotou. Po prázdninách proběhl 

výlet na DNY NATO, které se konaly na letišti v Ostravě a kterého se zúčastnilo 42 členů 

včetně dětí. 

Od 23. do 25. září se uskutečnilo soustředění hasičů v areálu Oslavanských skautů 

v Poždatíně. Zde probíhal nejen výcvik soutěžních družstev, ale i netradiční soutěže pro děti, 

ukázka vojenské výzbroje - každý si vystřelil z pistole a v noci samozřejmě nemohla chybět 

stezka odvahy. Naši malí hasiči si tuto akci velice pochvalovaly, a proto ji budeme příští rok 

na jaře opakovat. 

První den v měsíci říjnu byl věnován ve spolupráci s okolními sbory a s hasičskou 

záchranou stanicí v Rosicích výcviku, který proběhl v Zakřanech u požární nádrže. Zde se 

hasiči seznámili s technikou okolních sborů, naučili se ji ovládat a zdokonalili si své 

vědomosti a dovednosti. 

Ve stejném měsíci proběhlo s dětmi opékání špekáčků za sokolovnou a soutěžní sezonu 

děti ukončily soutěží SOPTÍK 26.11. v Zastávce. Tato soutěž je halová a zúčastňuje se 

jí pravidelně celkem cca 300 dětí. 

Koncem listopadu obdržel náš hasičský sbor kladné rozhodnutí soudu o registraci, která 

byla nutná kvůli změnám v občanském zákoníku a bez které by mohl sbor zaniknout. 

Na závěr bych chtěl poděkovat paní Valkové, panu Bojanovskému za obětavost 

a trpělivost s našimi malými hasiči a všem, kteří jakkoli pomohli nejen s mládeží, ale i při 

ostatní činnosti Hasičského Sboru v Zakřanech.  

Toto je v krátkosti činnost sboru v roce 2016. 

Dovolte mi jménem svým i jménem hasičů vám popřát spoustu radosti, štěstí, pohody 

a zdraví do následujícího roku.  

Za hasiče             Pár Miroslav  
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Z A H R Á D K Á Ř I   Z A K Ř A N Y,  Z.  S.  

Vážení přátelé, zahrádkáři, občané, 

nezadržitelně se blíží konec roku 2016 a tak mi dovolte 

stručně zhodnotit letošní rok z pohledu ovocnáře, 

zahrádkáře. 

       Letošní rok nám z počátku přinesl v celku přijatelné 

množství srážek, mírnou zimu, o to více se nám však pomstil 

jarními mrazíky, které přišly v období, kdy většina ovocných 

druhů dokvétala, či byla již byla odkvetlá, v teplotním 

rozsahu jaký nepamatuji. Téměř celý týden noční teploty 

klesaly pod bod mrazu. Z počátku se noční teploty 

pohybovaly kolem – 2oC, což by většina květů či plodů přestála bez větší újmy, maximálně s 

mrazovými deskami na plodech, bohužel ve dvou případech klesly noční teploty k - 4,5 až 

- 5oC, výjimečně v některých lokalitách (Nová Ves, Oslavany) až k – 6oC, což je pro květy 

a plody za hranicí přežití. Toto extrémně chladné, spíše mrazivé jarní období však mělo i své 

malé pozitivum, neboť vyselektovalo odrůdy, která mrazivé období přežily a donesly v celku 

slušnou úrodu. Zmíním několik odrůd třesní, slivoní, meruněk, broskvoní, hrušní, jabloní, 

angreštů a rybízů, které i přes tyto extrémní teplotní výkyvy přinesly úrodu a ba naopak těch 

několik odrůd, které byly velmi vnímavé na kritickou teplotu. 

Specifikace podle druhu ovoce a odrůd: 

1. U třešní  průměrnou úrodu přinesla známá raná odrůda Burlat, což byla téměř výjimka. 

Ostatní odrůdy např. Rychlice německá, Rivan, Vanda, Těchlovan přinesly minimální, 

či  spíše žádnou  úrodu. 

2. U slivoní nadprůměrnou úrodou se pyšnily odrůdy Haganta (bohužel není to odrůda 

tolerantní vůči šárce), Presenta – velmi pozdní tolerantní odrůda. Průměrnou úrodu přinesly 

odrůdy Elena – pozdní odrůda tolerantní vůči šárce, dále odrůda Valor a Katinka. Minimální 

úrodu s počtem jen několika plodů přinesly odrůdy Toptaste, Tophit, Valjevka, Gabrovská,  

Chrudimská, Jojo, Hanita.     

3. U meruněk byla úrada velmi nízká, asi po broskvoních a třešních nejhorší.  Podprůměrnou 

úrodu ( 15 % z průměrné úrody) ukázala odrůda Leskora a Harcot. O něco hůře dopadla 

odrůda Vesna a vlastní novošlechtění. Ostatní odrůdy nepřinesly žádnou úrodu či jen několik 

plodů, jak se říká jen na chuť.   
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4. Obecně u broskvoní, nebyla odrůda, jejichž květy, či spíše malé plůdky by přečkaly tyto 

extrémně nízké teploty. Pár plodů přinesly odrůdy Earlygold, Redhaven, Bianco Uno,  Envoy, 

Red Buz, Gresthaven, Sweet Dream.  

5. U hrušní byla situace kritická. Žádná z odrůd nepřinesla úrodu vyšší než cca 20% 

průměrné, obvyklé úrody. Nejlépe dopadly odrůdy Bohemica a Decora. U ostatních cca 30 

odrůd byl výnos zanedbatelných, většinou počítatelný na několik plodů. 

6. U jabloní byla situace podstatně lepší. Velmi dobrou úrodu na úrovni průměrné úrody 

přinesly odrůdy Angold, Sirius, Orion, Biogolden, Opál, Heliodor, Admirál, Mira, Pinova, 

Evelína, Šampion Red. Pod průměrnou (cca 20-40% průměrné úrody) přinesly odrůdy Rubín, 

Goldstar, Topaz, Enterprisse, Florina, Blaník šlechtitele pana Kumšty, letní odrůda Gracie, 

Melrose, Idared. Velmi slabou úrodu měly odrůdy Meteor, Rajka, Vanda, Rozela, letní 

odrůdy Nela, Mantet, Ametyst. Stromy ostatních odrůd přinesly pouze několik plodů.     

7. Kupodivu velmi dobře přečkaly jarní mrazíky angrešty a rybízy, u kterých byla úroda 

hodně nadprůměrná a to téměř u všech odrůd. 

     Jak vidno, nejhůře dopadly třešně, broskvoně, meruňky, hrušně a částečně i slivoně.     

     Kriticky mrazivé jarní období mělo, jak jsem již shora naznačil, i svoji pozitivní stránku, 

kdy nám selektovalo odrůdy podle odolnosti květů a malých plůdků proti mrazu a ukázaly 

se odrůdy, které jsou odolnější vůči mrazům, čímž nám napomohlo při volbě ovocného 

druhu, odrůdy při koupi nových stromků či při přeroubovávání, neboť není vyloučeno, že 

výkyvy teplot v jarním období se budou v následujících letech opakovat.   Toliko ke kriticky 

chladnému či spíše mrazivému jarnímu  počasí. 

      Letní období s podprůměrnou srážkovou činností a teplotně jedno z nejteplejších, nás 

některé více či méně přinutilo k zálivce ovocných dřevin.  Srážkově podprůměrný srpen 

a září v kombinaci s velmi vysokými letními teplotami okolo 30oC, zejména v první polovině 

měsíce září, přišel vhod vinařům, avšak méně již ovocnářů. Jablka díky vysokým nočním 

teplotám hůře vybarvovala a opět sušší období nutilo k zálivce. Nadprůměrně teplá první 

polovina měsíce září přinesla ještě jednu pohromu,  pokračující dlouhodobý nálet  obalečů 

na jabloně, což se projevilo na nadprůměrném poškození plodů červivostí či poškozením 

slupky. 

     Co říci závěrem k velmi stručnému hodnocení roku 2016 z pohledu ovocnáře 

a zahrádkáře. Počasí si s námi až někdy krutě pohrálo, ale přineslo nám i jisté pozitivum, 

ze kterého bychom si měli vzít poučení při výběru vhodného ovocného druhu a vhodných 

odrůd do naší oblasti.  
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     S blížícím se koncem letošního roku bych Vám chtěl do nového roku 2017 popřát pevné 

zdraví, hodně elánu a pěstitelských  úspěchů, s přáním abychom se setkali ať již z jara při 

plánované ukázce řezu ovocných dřevin, nebo na podzim při výstavě a mohli konstatovat, 

že rok 2017 nám přinesl více pozitivního a  lepší pěstitelské výsledky než ten končící letošní 

rok. 

 S pozdravem Jaroslav Patočka 

 

KLUB SENIORŮ  

Čím je člověk starší, tím více mu čas utíká. 

Není to tak dlouho, nám to alespoň tak připadá, 

jsme slavili Nový rok a už zase budeme o rok starší. 

Po celý rok se scházíme jednou týdně, vždy ve 

čtvrtek odpoledne a popovídáme si, co nás 

nového potkalo, co nás potěšilo a ještě nás čeká.  

Během roku jsme také měli několik akcí. 

Nejdříve oslavu MDŽ spojenou s výroční členskou 

schůzí. Potom nás přišli potěšit žáci základní 

a mateřské školy v Zakřanech při oslavě dne 

matek. Jejich vystoupení nás vždy potěší a zahřeje u srdíčka. V květnu, společně se 

zahrádkáři, jsme navštívili zámek v Hluboké nad Vltavou a v Červené Lhotě. Počasí nám 

přálo a myslím, že se zájezd líbil. A už tu byly prázdniny, kdy se náš klub neschází. V září se 

uskutečnil druhý zájezd a to do kostela v Jaroměřicích nad Rokytnou, kozí farmu 

v Ratibořicích, tam jsme si prohlédli chov koz a mohli si nakoupit výrobky z kozího mléka. Po 

návštěvě zámku ve Valči končil náš zájezd pozdním obědem v pivovaru Dalešice.  

Někteří z nás se také zúčastnili setkání seniorů z Mikroregionu Kahan v Rosicích. Ještě 

nás čeká mikulášská nadílka a každoroční posezení na konci roku v Lukovanech.  

A jak jsem se už zmínila na začátku, rok utekl jako voda, a proto bych chtěla za nás 

seniory poděkovat obecnímu úřadu za jeho podporu v naší činnosti a popřát všem občanům 

naší obce klidné a spokojené vánoční svátky a do nového roku štěstí, zdraví a spokojenost. 

Růžena Vyhnalíková 
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Ve druhé polovině roku 2016 oslavili, nebo teprve oslaví své životní 

jubileum tito občané. 

Čermák Jan                             č. 142 

Křížek Jaroslav                       č. 7 

Vyhnalíková Jarmila               č. 158 

Wšianský Jiří                           č. 182 

Sysel Pavel                              č. 151 

Fabiánková Ludmila                č. 170 

Nekudová Libuše                     č. 163 

Veleba Vladimír                       č.11 

Sékorová Miroslava                 č. 107 

Matoušková Ludmila               č. 115 

Budínská Anna                        č. 116 

Vaverková Svatuška                č. 194 

Kamenická Ludmila                č. 216 

Klapalová Dagmar                   č. 81 

Horká Dagmar                          č. 243 

Sedláčková Marie                     č. 153 

Žaloudek Jan                            č. 38 

Svoboda František                   č. 73 

Wšianská Eva                            č. 182

 

Zlatou svatbu oslavili manželé Řezáčovi z čísla 74. 

 

Všem jubilantům přejeme do dalších let hlavně hodně zdraví. 

S radostí můžu konstatovat, že se v letošním roce narodilo  13 nových zakřaňáčků a těm 

přejeme do života jen to nejlepší. 
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Slavnostní otevření cyklostezky 6. října 2016 

Zpravodaj Zakřan vydává Obecní úřad Zakřany 
Tisk: Pamiro team s.r.o., Rosice 

(bez jazykové korektury) 


